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RSS.0012.5.4.2024 

Protokół Nr 4/24 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 10 czerwca 2024 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Sprawy bieżące. 

 ŚOK, ŚOSiR, Muzeum Ślężańskie, OPS (stan techniczny zarządzanych 
obiektów i niezbędne inwestycje);  

 Rowerowy Park Umiejętności (rozmowa na temat wykorzystania 
parku, nadzoru, gwarancji i obsługi);  

 Wniosek dotyczący utworzenia w Sobótce delegatury Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej we Wrocławiu; 

 Zapoznanie z zasadami przyznawania nagród za osiągnięcia sportowe 
oraz dotacji dla organizacji pozarządowych;  

 Sytuacja dotycząca braku pełnego oświetlenia na sali gimnastycznej  
w ZSP Nr1 w Sobótce; 

  Zapoznanie z kalendarzem imprez na 2024 rok;  

 Ustalenie planu pracy komisji do końca 2024 roku;  

 Opiniowanie bieżących spraw: 
- wniosek Referatu oświaty dotyczący zmiany limitu w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej; 
- wniosek Referatu oświaty dotyczący zmian w planie finansowym na 
rok 2024;| 
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu sieci i granic 
obwodów publicznych ośmioletnich szkół podstawowych. 

 

Ad.1 
Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła wniosek w sprawie zmiany w planie 
finansowym polegającej na wprowadzeniu do budżetu środków z dotacji 
celowej przeznaczonych na dzieci z Ukrainy (kwota 93.415 zł).  
 

Zarządzono głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 
wniosku  
Głosów „za”6, „przeciw”0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła wniosek w sprawie zmiany limitu  
w WPF w związku z realizacją zadania dotyczącego dowozu uczniów 
niepełnosprawnych do placówek oświatowych (zmiana wynika z przesunięcia 
faktur grudniowych na miesiąc styczeń). Zaznaczyła, że wartość zadania nie 
ulega zmianie. 
 

Zarządzono głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 
wniosku  
Głosów „za”6, „przeciw”0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Katarzyna Dwornik-Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła wniosek OPS 
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dotyczący wprowadzenia środków na dopłaty do paliw gazowych  
w gospodarstwach domowych. Dodała, że po sesji środki te zostaną wypłacone 
zgodnie ze złożonymi wnioskami.  
 

Zarządzono głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 
wniosku  
Głosów „za”6, „przeciw”0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie planu sieci i granic obwodów publicznych ośmioletnich 
szkół podstawowych (wpisanie nowych ulic, które powstały od 2019 r.). Dodała, 
że projekt uzyskał pozytywną opinię Kuratorium Oświaty.  
 

Zarządzono głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 
projektu uchwały 
Głosów „za”6, „przeciw”0, „wstrzymało się” 0 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że zgodnie  
z wcześniejszymi ustaleniami, aby poznać potrzeby naszych jednostek 
zaproszono dzisiaj dyrektorów ŚOK, Muzeum Ślężańskie, OPS oraz ŚOSiR. 
Dodał, że Radni chcą poznać potrzeby naszych jednostek, aby przygotować się 
do wrześniowych komisji na których zgłaszane będą wnioski do projektu 
budżetu na kolejny rok.  
Pan Wojciech Kacperski Dyrektor ŚOSiR przedstawił członkom komisji zdjęcia 
zalanego w 2022 roku stadionu oraz obecnie. Zaznaczył, że jest to ogromny  
i główny ich problem. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że przechodziła ostatnio 
tamtędy i rów jest zamulony i jest płytszy niż był. 
Pan Wojciech Kacperski Dyrektor ŚOSiR powiedział, że do 2014 roku był rów, 
ale teraz już go nie ma, a droga jest niżej niż pola.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał co stało się z tym rowem? 
Pan Wojciech Kacperski Dyrektor ŚOSiR odpowiedział, że zniknął i on nawet 
nie wie kiedy. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy jest jakiś pomysł na 
rozwiązanie tego problemu? 
Pan Jakub Zawada powiedział, że on nie pamięta rowu od strony pola. Dodał, 
że na etapie budowy drogi i ścieżek rowerowych został przekopany niewielki 
rów, który miał za zadanie zbierać wodę z pola. Zaznaczył, że jeżeli ten rów 
rzeczywiście tam był to zapewne został zaorany przez rolnika, który uprawia to 
pole. Dodał, że są miejsca w których rolnik zamiast zjazdem przejeżdża z pola  
w innym miejscu niszcząc rów. Powiedział, że jego zdaniem należy zobligować 
dzierżawcę do odtworzenia tego, co zostało zniszczone, ale nie ma też 
pewności, czy to rozwiąże problem przy nawalnych opadach deszczu.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał Burmistrza czy jest potrzeba, 
aby komisja formalnie składała wniosek o wezwanie tego dzierżawcy do 
odtworzenia rowu? 
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Burmistrz MiG Mirosław Jarosz odpowiedział, że nie. Dodał, że gdy rolnik 
odtworzy rów to i tak trzeba będzie zaangażować nasze środki, aby 
odpowiednio go pogłębić.  
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy jest to wieloletni dzierżawca, czy 
zmieniał się on na przestrzeni lat? 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz odpowiedział, że z tego co kojarzy to jest to 
wieloletni dzierżawca, ale trzeba jeszcze to sprawdzić. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że jeżeli okazałoby się, że 
potrzebne będą jakieś zmiany budżetowe w tym zakresie to myśli, że cała 
komisja będzie za, aby rozwiązać ten problem zwłaszcza przed okresem 
jesiennym.  
Pan Jakub Zawada zwrócił uwagę, że w związku z budową parkingu również 
istnieje ryzyko zalania stadionu, ale docelowo, gdy parking będzie już 
utwardzony będzie miał również odwodnienie. Dodał, że może warto wycenić 
jeszcze przed rozpoczęciem robót wykonanie dodatkowego krawężnika od 
strony stadionu.   
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że na kolejnej komisji na 
pewno zapytają jeszcze jaki jest status tego problemu. 
Przewodnicząca Rady Marcela Hryniak-Bereżnicka powiedziała, że na mapach 
WROSiP widać jak w kolejnych latach ten rów znika. 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer powiedziała, że przekazała Przewodniczącemu 
komisji wniosek jaki złożyła Pani Dyrektor do Burmistrza w sprawie oświetlenia 
na hali widowiskowo-sportowej wraz z 4 ofertami. Dodała, że aktualnie oferty 
są analizowane.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz dodał, że na pewno do września oświetlenie 
zostanie wykonane. Poinformował, że szukają również środków, które można 
byłoby pozyskać na odtworzenie nawierzchni.  
Przewodnicząca Rady Marcela Hryniak-Bereżnicka powiedziała, że  
z Ministerstwa Sportu i Turystyki był program „Sportowa Polska” i do 29 maja 
była pierwsza edycja programu wraz z naborem, gdzie były dofinansowania 
również na remonty hal sportowych. Dodała, że może będzie druga edycja tego 
programu. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz odpowiedział, że będzie, ponieważ jest to 
program cykliczny.  
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał Dyrektora dlaczego nie złożono takiego 
wniosku? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
poinformowała, że oni jako szkoła nie mogą składać takich wniosków, jedynie 
organ prowadzący.  
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał kiedy był złożony wniosek do organu 
prowadzącego w tej sprawie? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że od 2022 r. rozmawiają o tym oświetleniu. Dodała, że w 2022 r. 
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przeznaczyli około 15 tys. zł na wymianę żarówek.  
Radny Tomasz Sadkiewicz powiedział, że skoro już 2 lata jest problem z tym 
oświetleniem to nie rozumie dlaczego jako gmina nie złożyliśmy tego wniosku.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
poinformowała, że w ostatnim czasie pojawił się kolejny problem, ponieważ 
zepsuła się winda i zgodnie z ustawą o dostępności musi ona zostać naprawiona 
(koszt naprawy to 25.000 zł brutto). Dodała, że szkoła nie ma w budżecie takich 
środków i na pewno będą w tej sprawie pisać do Burmistrza. Zwróciła uwagę na 
problem z łącznikiem oraz drewnianymi elementami. Odnosząc się do kwestii 
oświetlenia powiedziała, że nie mamy raczej czasu na czekanie na kolejną 
edycję programu o którym mówiła Przewodnicząca. Powiedziała, że gdyby 
miała wybierać między windą, a oświetleniem hali to wybierze windę, ponieważ 
ma chłopca, który nie jest w stanie dostać się na I piętro budynku. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że szkoła otrzyma 
dodatkowe środki jeśli chodzi o uchodźców z Ukrainy, a środki te nie były 
planowane w budżecie (środki te refundują nasze zaangażowane środki – około 
600 tys. zł rocznie w tej placówce).   
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że te środki z dotacji celowej nie do końca można na wszystko 
przeznaczyć.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że zakupu można 
dokonać ze środków, które są refundowane. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy to będzie wymagało 
opiniowania Rady? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odpowiedziała, że nie.  
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy pracownicy szkoły zgłaszali problem  
z ogrzewaniem? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odpowiedziała, że tak. Dodała, że najprawdopodobniej po ostatnich deszczach 
zamokła pompa i zaczęły grzać kaloryfery.  
Radny Tomasz Sadkiewicz powiedział, że nie jest to kwestia jedynie tego 
tygodnia, ponieważ zarówno uczniowie jak i personel zgłaszają, że taka sytuacja 
miała miejsce również w maju. Zapytał, czy mamy środki, aby w ciepłe dni 
ogrzewać taką powierzchnię? Dodał, że jego zdaniem tutaj można szukać 
oszczędności. Poinformował, że wczoraj będąc na wyborach dotknął kaloryfera 
i ku jego zdziwieniu okazało się, że grzał.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że piec był wyłączony więc nie wie jak to się stało.  
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał czy na terenie obiektu i wokół niego jest 
monitoring wizyjny? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odpowiedziała, że tak. 
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy pracownicy ochrony zgłaszają jakieś 
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problemy z wandalami czy dewastacją? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odpowiedziała, że od kiedy teren jest zamykany wandalizm znacznie się 
zmniejszył. Dodała, że zamontowana jest również część pozwalająca na 
głosowe komunikaty z prośbą o opuszczenie terenu. Zwróciła uwagę, że 
wszelkie wcześniejsze akty wandalizmu były zgłaszane również na policję, ale 
zawsze była to niska szkodliwość czynu. Dodała, że wszystko zgłaszane jest 
również do ubezpieczyciela.  
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy jest możliwość powrotu do otwarcia  
bramy? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odpowiedziała, że jest przeciwnikiem takiego rozwiązania, ponieważ nie mamy 
ochrony stacjonarnej. Dodała, że jeżeli otworzymy bramy to wzrośnie opłata za 
ochronę oraz ubezpieczenie. Zaznaczyła, że jest wiele możliwości przejścia np. 
poprzez łąkę. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że być może 
rozwiązaniem byłoby wydłużenie godzin otwarcia tej bramy. Dodał, że do niego 
też spływają takie sygnały więc prosi, aby mieć to na uwadze i za miesiąc 
zapytają, czy jest jakaś propozycja rozwiązania tej sprawy.  
 

Pan Michał Hajdukiewicz Dyrektor ŚOK zwrócił uwagę na problemy z dachem, 
który składa się z 3 części, remontowane w dwóch etapach. Dodał, że dokonują 
bieżących napraw, ale i tak woda znajduje sobie ujścia. Zaznaczył, że najbardziej 
newralgiczne są łączenia przedniej części budynku z salą oraz z kamienicą obok. 
Poinformował, że kolejnym problemem jest moduł klimatyzacyjny, który warto 
byłoby zainstalować zarówno w sali jaki i w bibliotece oraz kwestia parkingu 
oraz wyznaczenia miejsc dla osób niepełnosprawnych. Poruszył także kwestię 
filii biblioteki w Sobótce Zachodniej i jej warunków lokalowych. Zwrócił uwagę, 
że przy okazji remontu dachu na budynku ŚOK można byłoby pomyśleć również 
o zamontowaniu paneli fotowoltaicznych.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał Burmistrza, czy mamy 
docelowo jakiś plan na ten dach? 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że są to ogromne koszty  
i dwukrotnie występowano z wnioskami o dofinansowanie tego zadania, ale 
niestety się nie udało. Dodał, że cały czas śledzimy nowe możliwości, ponieważ 
wyłącznie ze swoich środków nie jesteśmy w stanie tego zrobić.  
Przewodnicząca Rady Marcela Hryniak-Bereżnicka zapytała, czy mieliśmy jakąś 
gwarancję na ten dach od wykonawcy? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że dach zaczął przeciekać po upływie okresu 
gwarancji. Zwrócił uwagę na wykonane systemem gospodarczym świetliki  
w dachu, które również rodzą problemy.  
Radny Tomasz Sadkiewicz powiedział, że pojawia się pytanie retoryczne, co 
zrobiliśmy w momencie, gdy dowiedzieliśmy się, że świetliki te zostały 
wykonane niezgodnie ze sztuką. 
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Pan Jakub Zawada zwrócił uwagę na pojawiające się problemy z elektroniką, 
która wymaga konserwacji, przeglądów lub wręcz wymiany. 
Pan Michał Hajdukiewicz Dyrektor ŚOK zwrócił uwagę na pojawiające się 
wahania napięcia. 
 

Pani Monika Szima –Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego powiedziała, że 
u niej sytuacja z remontami się komplikuje, ponieważ Muzeum jest obiektem 
zabytkowym i kwoty prac są już zupełnie inne. Dodała, że u nich dach 
wykonywany był etapowo i też nie jest bezproblemowy. Poinformowała, że co 
roku Muzeum musi przejść przegląd konserwatorski. Dodało, że udało im się 
pozyskać środki na remont elewacji i została ona zrobiona jak w zwykłym 
obiekcie, a nie obiekcie zabytkowym. Zwróciła uwagę na problem wilgoci  
i konieczność wykonania odwodnienia. Powiedziała, że jest przeciwnikiem 
zamykania Muzeum na czas remontu, ponieważ woli go rozciągając w czasie, 
aby mogli funkcjonować.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy została już wykonana 
dokumentacja? 
Pani Monika Szima –Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego odpowiedziała, 
że jest w trakcie tworzenia. Zaznaczyła, że u nich w przypadku remontu dosyć 
szybko wygasa pozwolenie konserwatorskie. Dodała, że jeżeli chodzi  
o pozyskanie środków finansowych na to zadanie to jest to ogromne 
przedsięwzięcie i potrzebuje pomocy. Zwróciła uwagę, że kiedyś Muzeum na 
swojej działalności zarabiało 6 tys. zł, a teraz jest to 36 tys. zł. 
 

Zarządzono 10 min. przerwę. 
Po przerwie. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powitał Wicestarostę Marcina 
Korytko oraz Radnego Powiatu Wrocławskiego Grzegorza Waksmundzkiego. 
Dodał, że zaprosili Wicestarostę, aby kontynuować temat poruszony na 
ostatnim posiedzeniu komisji dotyczący Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 
Pan Marcin Korytko Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego podziękował za 
zaproszenie. Powiedział, że kwestia zdrowia psychicznego dzieci jest tematem, 
którym szczególnie chcieliby się zając w tej 5-letniej kadencji. Dodał, że 
pierwszym krokiem w tym kierunku było powołanie w ubiegłym tygodniu w 
Starostwie Wydziału Zdrowia. Następnie przedstawił informację na temat 
Rządowego Programu Zdrowia Psychicznego na lata 2023-2030. Powiedział, że 
zdaje sobie sprawę z tego jak wielką bolączką jest kwestia dojazdu do 
Wrocławia w związku z koniecznością przeprowadzenia diagnozowania dzieci. 
Dodał, że nie chce w tym momencie składać żadnych deklaracji, ale zajmują się 
tym problemem i ma nadzieję, że niedługo będą mogli przedstawić program 
działania z ramami czasowymi. 
Pani Joanna Berezecka – Zywer przedstawiła skalę problemu w Gminie Sobótka 
opartą o dane liczbowe dotyczące ilości dzieci. Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi 
o potrzeby lokalowe to taka pomoc mogłaby odbywać się np. w największej 
naszej placówce oświatowej mieszczącej się w Sobótce. Powiedziała, że chodzi 
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o możliwość diagnozowania dzieci w Sobótce. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński poinformował, że Pani Dyrektor 
MOW również poinformowała, że jest gotowa udostępnić swoje pomieszczenia 
na organizację takiego punktu. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że rozwiązań na terenie gminy jest 
wiele, ale trzeba byłoby porozmawiać o tym w węższym gronie. 
Pan Marcin Korytko Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego zaznaczył, że trzeba 
mieć świadomość tego, że same mury również niczego nie rozwiążą.  
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że jest radną, która zebrała trochę informacji 
od rodziców i nauczycieli w tej sprawie. Dodała, że kiedyś, gdy specjaliści byli u 
nas łatwiej było do nich dotrzeć. Zwróciła uwagę na potrzebę współpracy  
z radnymi powiatowymi.  
Pani Katarzyna Dwornik-Piszczałka Dyrektor OPS powiedziała, że rodzice 
zgłaszają do nich problemy z dodzwonieniem się do poradni we Wrocławiu.  
Pan Tomasz Wypler Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świątnikach 
zwrócił uwagę na to, że są dzieci, które powinny być badane jedynie na terenie 
placówki. Dodał, że im rodzice również zgłaszają problem z dodzwonieniem się 
do poradni. Zaznaczył, że był rodzic, który usłyszał, że jest 830 oczekujący. 
Gość powiedział, że jako były przewodniczący komisji oświaty w powiecie może 
potwierdzić, że jest to głównie problem personalny. 
Pan Marcin Korytko Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego zwrócił uwagę na 
konieczność wykonania rozeznania, kto ewentualnie z miejscowej kadry mógłby 
realizować te zadania. Dodał, że przez wakacje będą intensywnie pracować  
i myśli, że po wakacjach będą mogli wrócić z jakąś konkretną propozycją. 
 

Zarządzono 5 min. przerwę. 
Po przerwie. 
 

Pani Monika Szima –Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego poruszyła 
kwestię osób zatrudnionych w Muzeum oraz zabytków ruchomych, które 
obowiązani są chronić. Zwróciła uwagę na konieczność zabrania 2 naszych 
zabytków z Muzeum w Jaworze do końca roku. Dodała, że nie wie, czy będzie 
miała w swoim budżecie kwotę 15 tys. zł, aby zakupić gablotę + system 
mierzenia wilgotności. Zwróciła uwagę, że są najmniejszym muzeum w Polsce, 
jeżeli chodzi o liczbę osób zatrudnionych, a biorąc pod uwagę liczbę osób 
odwiedzających muzeum plasują się już na średnim pułapie.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy muzeum ma 
zabezpieczone środki na wykonanie dokumentacji na niezbędne remonty? 
Pani Monika Szima-Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego odpowiedziała, 
że potrzebne są wszystkie zgody niezbędne do wykonania drenażu, ponieważ 
musi to wykonać gmina. Dodała, że może warto zastanowić się nad 
rozwiązaniem problemu odwodnienia całej tej ściany na ul. Św. Jakuba. 
Pan Jakub Zawada powiedział, że nie zgodzi się z tym, że jest to inwestycja 
gminna. Zaznaczył, że budynek jest gminny, ale wykonanie odwodnienia to 
obowiązek zarządcy budynku, ponieważ nie ma to nic wspólnego z drogą. 
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Podkreślił, że gmina nie może również przeznaczyć publicznych pieniędzy na 
odwodnienie prywatnych budynków.  
Pani Monika Szima-Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego powiedziała, że 
jeżeli chodzi o muzeum to musi się wypowiedzieć ekspert. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że Dyrektor ma zabezpieczone 
środki na wykonanie dokumentacji. Dodał, że mając dokumentację będziemy 
widzieli, czy będziemy to realizowali we własnym zakresie, czy trzeba będzie 
posiłkować się firmą zewnętrzną. Powiedział, że jest pełen uznania, jeżeli 
chodzi o działalność muzeum i trudno byłoby zamknąć placówkę na rok, aby 
wykonać niezbędne remonty dlatego trzeba to zadanie etapować. 
Radny Tomasz Sadkiewicz podziękował za wystawę „Człowiek i przyroda 
Ślęży”. Dodał, że jeżeli ktoś jeszcze nie był to poleca. Zapytał, czy Muzeum ma 
w swoim budżecie zabezpieczone środki na zakup gablot na rzeźby o których 
wcześniej była mowa? 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że Pani Dyrektor przygotuje 
konkretną propozycję odnośnie tych dwóch rzeczy. 
Pani Monika Szima-Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego poinformowała 
o podniesieniu cen biletów wstępu do Muzeum do 20 zł (bilet normalny) i 10 zł 
(bilet ulgowy). Wracając do tematu gablot powiedziała, że jest to kwestia  
15 tys. zł.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy jest wola, aby ŚOK oraz 
muzeum wspólnie zaproponowali jakieś programy edukacyjne, które w stałym 
formacie mogłyby zostać wprowadzone do szkół? Zaznaczył, że budowanie 
lokalnej tożsamości i edukacji historycznej jest bardzo ważne. Powiedział, że 
dobrze byłoby gdyby muzeum było naszą odnogą edukacyjną, wspierającą 
szkoły. 
Pan Tomasz Wypler Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świątnikach 
poprosił, aby pamiętać również w tych projektach o szkołach wiejskich. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał jaka część wypracowanej 
kwoty 36 tys. zł jest ze szkół, a jaka od klienta indywidualnego? 
Pani Monika Szima-Efinowicz Dyrektor Muzeum Ślężańskiego odpowiedziała, 
że mniej więcej pół na pół. Dodała, że jest bardzo wdzięczna wszystkim 
szkołom, bo te zmiany bez szkół nie mogłyby być możliwe. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał w jaki sposób realizowany jest 
zakup energii w naszych jednostkach? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że raz do roku gmina ogłasza przetarg i są  
w nim zebrane również wszystkie nasze jednostki. 

Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy gmina w tym zakresie 
współpracuje z innymi gminami? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że na razie nie, ale są już prowadzone 
rozmowy. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy ze strony urzędu możemy 
wesprzeć dyrektorów w pisaniu wniosków o dofinansowanie? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że jako gmina składamy 



9 

 

wnioski w imieniu naszych jednostek budżetowych. Dodała, że jeżeli chodzi  
o instytucje kultury to Pani Jola również nad tym czuwa, a gdy potrzebne są do 
tego jakieś analizy to wykonują je firmy zewnętrzne. Poinformowała, że cześć 
projektów wymaga pozwoleń na budowę, które mają określony termin 
ważności. 
Pan Jakub Zawada powiedział, że każda możliwość uzyskania dofinansowania 
jest analizowana. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o Sportową Polskę dofinansowanie 
jest jedynie na poziomie 30%. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG dodała, że często przy 
dofinansowaniach takich jak Sportowa Polska jest zapis, że przez okres 5 lat 
obiekt nie może być wynajmowany. 
Pani Katarzyna Dwornik-Piszczalka Dyrektor OPS powiedziała, że jeżeli chodzi 
o remonty to u niej nie ma tego problemu, ponieważ siedziba ośrodka mieści 
się w budynku stanowiącym własność gminy. Następnie przedstawiła układ 
pomieszczeń w budynku. Zaznaczyła, że tak naprawdę obiekt w którym się 
znajdują wymaga kapitalnego remontu. Poinformowała, że na chwilę obecną 
mają zabezpieczone wszystkie ustawowe zadania. Przedstawiła informację na 
temat realizowanych zadań. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał kto będzie formalnie 
odpowiadał za Rowerowy Park Umiejętności, na jakim etapie inwestycji 
jesteśmy, jaki będzie sposób zarządzania obiektem, oraz jak wygląda gwarancja 
serwisu? 
Pan Jakub Zawada poinformował, że termin wykonania inwestycji został 
przesunięty na koniec lipca (ze względu na inną naszą inwestycję prace na stoku 
były utrudnione). Zwrócił  uwagę na problemy z płynącą wodą podczas 
ulewnych deszczy. Dodał, że w środę będzie rada budowy i będą rozmawiali jak 
można rozwiązać ten problem, ale nie umie jeszcze powiedzieć, jakie to będą 
dodatkowe koszty. Powiedział, że jeszcze nie wie, kto będzie zarządzał tym 
obiektem, ale najbardziej logicznym rozwiązaniem jest, aby był to ŚOSiR. 
Poinformował, że na pewno raz w miesiącu trzeba robić obchód tego miejsca,  
a raz do roku zakupić kruszywo do uzupełniania ewentualnych ubytków. 
Zaznaczył, że wydaje mu się, że niezbędne będzie zabezpieczenie rocznie około 
20 tys. zł na realizację tych prac. Poinformował, że wystąpiono również  
o budowę złącza energetycznego, które jest niezbędne do realizacji  
w przyszłości jakiś wydarzeń. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o koszty ubezpieczenia 
obiektu to będą one wysokie.  
Pan Wojciech Kacperski Dyrektor ŚOSiR powiedział, że oficjalnie nie otrzymał 
jeszcze informacji od Burmistrza, że będzie zarządzał tym obiektem, ale 
zapewne tak to się skończy. Dodał, że najbardziej obawia się tego, że dziki zryją 
ten teren, jeżeli nie będzie on ogrodzony. Poinformował, że mają 3 
pracowników, więc jeżeli chodzi o konserwację obiektu to na pewno będą to 
wykonywać bez konieczności zwiększania zatrudnienia.  
Pan Jakub Zawada powiedział że dziki na pewno będą, ponieważ żyją w lasku 
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obok, ale wydaje mu się, że samymi kamieniami, pod którymi jest tylko glina  
i nie ma żadnej roślinności nie będą zainteresowane. Zaznaczył, że on nie 
wyobraża sobie zabezpieczenia tego terenu. 
Pan Wojciech Kacperski Dyrektor ŚOSiR powiedział, że dobrym pomysłem 
byłoby również zamontowanie kamer i monitoring miejsca. 
Pan Jakub Zawada powiedział, że część kamer ze zbiornika obejmuje tor, ale 
jedynie górną część. Zaznaczył, że gdy tylko wykonawca wyceni dodatkowe 
prace to przekażą radnym te informacje. 
Radna Marta Igras zapytała z czego biorą się tak wysokie koszty utrzymania 
targowiska? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że będą rozmawiali o tym 
na posiedzeniu Komisji Spraw Obywatelskich i Dyrektor zakładu będzie to 
wyjaśniał. 
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał w jaki sposób ten park będzie udostępniany  
i czy będą jakieś opłaty? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że obiekt będzie bezpłatny, ogólnodostępny. 
Gość powiedział, że budujemy obiekt na którym ktoś może zarabiać i pomóc 
nam go utrzymać. Zaznaczył, że miejsce to ma ogromny potencjał i warto 
byłoby wyposażyć je w niezbędną infrastrukturę (wodę, prąd, odbiór ścieków) 
 i wydzierżawić teren, aby ktoś o niego dbał.  
Pan Jakub Zawada powiedział, że nie wie, czy w związku z otrzymanymi 
dotacjami możemy to zrobić. 
Gość powiedział, że wówczas można wydzielić jakąś działkę obok.  
Pan Jakub Zawada powiedział, że należałoby również sprawdzić jaką zabudowę 
w tym miejscu dopuszcza plan miejscowy. 
Gość poruszył kwestię rozbudowy parku. Powiedział, że przy kolejnym 
spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim zapyta, czy będzie istniała możliwość 
pozyskania dofinansowania na remont hali. Zapytał, czy jest możliwość, aby 
notarialnie na jakiś czas gmina wydzierżawiła klubowi jakiś teren tak, aby na ten 
czas stali się jego właścicielem w oczach Urzędu Marszałkowskiego? Zaznaczył, 
że dałoby to im możliwość starania się o środki zewnętrzne.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że kiedyś podobna 
sytuacja była w LGD i wówczas były akceptowane takie wnioski. 
Gość powiedział, że zrobi rozeznanie jaki dokument jest niezbędny w Urzędzie 
Marszałkowskim, aby mogli starać się o takie środki. 
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy mamy zabezpieczony jakiś parking dla 
osób odwiedzających ten Rowerowy Park Umiejętności? Zaznaczył, że nie każdy 
przyjedzie pociągiem. 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że parking znajduje się koło stadionu. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak-Bereżnicka zapytała, czy do 
kolejnej komisji mogliby się dowiedzieć czegoś konkretnego,  jeżeli chodzi o 
wydzielenie tej działki i jej przeznaczenia w planie? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że tak. Dodał, że chcieliby zrobić uroczyste 
otwarcie tego miejsca być może na koniec sierpnia. 
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Pani Sylwia Stroka przedstawiła informację na temat obowiązujących 
przepisów regulujących zasady przyznawania dotacji dla organizacji 
pozarządowych na realizację zadań publicznych oraz przyznawania nagród za 
wybitne osiągnięcia sportowe. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zwracając się do Radnego Sylwestra 
Kowalczyka poprosił, aby wspólnie przeanalizowali ten tryb przyznawania 
dotacji, aby później ewentualnie wystąpić do Burmistrza z wnioskiem  
o wprowadzenie w tym zarządzeniu jakiś zmian. Dodał, że już wcześniej 
rozmawiali o poszerzeniu kryteriów. Odnosząc się do puli środków na ten cel 
powiedział, że wrócą do tego tematu na etapie składania wniosków do projektu 
budżetu na kolejny rok. Zapytał, czy jakaś organizacja mogłaby złożyć wniosek, 
aby z wolnych środków, które pozostały zrealizować np. jakieś zadanie 
związane z otwarciem Rowerowego Parku Umiejętności? 
Pani Sylwia Stroka powiedziała, że każdy może złożyć ofertę i wówczas 
Burmistrz zdecyduje czy jest celowość realizacji tego zadania. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński poruszył kwestię wsparcia organizacji 
przy pisaniu wniosków dotyczących realizacji zadania publicznego. Zapytał, czy 
przed kolejnym naborem jesteśmy w stanie wspólnie zorganizować takie 
spotkanie informacyjnie wraz z krótkim szkoleniem, bo to ułatwi później pracy? 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG powiedziała, że kiedyś, gdy zajmowała 
się organizacjami organizowała takie szkolenia. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że swoje uwagi i wnioski 
złożą również do regulaminu przyznawania nagród za osiągnięcia sportowe. 
Pani Sylwia Stroka przekazała informacje na temat działającej Rady Sportu.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał ile spotkań tej rady odbyło się 
w tym roku? 
Pani Sylwia Stroka odpowiedziała, że jedno. Dodała, że niebawem upływa 
kadencja obecnej rady i będzie musiała zostać powołana nowa. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał jak wygląda sprawa  
z pogotowiem i opieką świąteczną o której rozmawiali na ostatniej komisji? 
Zapytał, czy Burmistrz złożył wniosek do powiatu o wykoszenie terenu przy 
grodzisku w Będkowicach? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że teren jest nasz i w tym tygodniu zobaczą  
z Hadluxem czy jest to w ogóle możliwe (czy nie jest zbyt mokro). 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy zrobiono coś w związku 
 z wnioskiem Pani Lidii Sączawy o wykoszenie rowów na trasie Świątniki-
Księginice?  
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że dokonano zgłoszenia do obwodu 
drogowego. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że jeden brzeg już został wykoszony. 
Pani Joanna Buda odnosząc się do kwestii pogotowia poinformowała, że 4 
czerwca zostało wysłane do Wojewódzkiego Funduszu Zdrowia zapytanie, gdzie 
ta opieka będzie świadczona. 
Radna Marta Igras zapytała, czy gmina była informowana o tym, że ta pomoc 
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będzie przenoszona w inny punkt? 
Pani Joanna Buda odpowiedziała, że nie. 
Radny Tomasz Sadkiewicz powiedział, że pamięta jak jako gmina 
przeznaczaliśmy środki na remont pomieszczeń pogotowia. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński poprosił Panią Joannę Budę  
o pilotowanie tej sprawy. 
Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 Artur Marchlewski poruszył 
sprawę budowy chodnika na ul. Czystą do przychodni zdrowia, oraz montażu na 
trasie ławeczek na których osoby starsze mogłyby odpocząć. Następnie 
poruszył sprawę chodnika na ul. Krótkiej. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zaznaczył, że jest tam strefa 
zamieszkania i przechodnie mają pierwszeństwo. Powiedział, że przyjmują te 
wnioski i przekażą je do Komisji Spraw Obywatelskich, ponieważ nie jest to 
kompetencja tej komisji.  
Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 Artur Marchlewski zwrócił uwagę 
na zalewanie parku przy ulicy Strzelców przy nadmiernych opadach, że względu 
na zatkane odpływy. 
Pan Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek o zabezpieczenie kwoty 20 tys. zł na 
zakup gablot dla rzeźb, które mają do nas wrócić pod koniec roku. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński poruszył sprawę zwolnienia jednej 
 z prowadzących pracownię tkacką. Zapytał czym jest to spowodowane i czy nie 
zaburzy to dalszej pracy pracowni?  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
wyjaśniła, że to ona podjęła taką decyzję, ponieważ pracownia działa w ramach 
szkoły, a Panie są zatrudnione jako nauczycielki. Poinformowała, że podjęła 
taką decyzję na etapie przygotowywania arkuszy organizacyjnych i konieczności 
dokonania cięć (dodatkowe godziny oddali na język polski i matematykę  
w wysokości 15 godzin tygodniowo). Poinformowała o zmniejszeniu godzin 
biblioteki szkolnej oraz o wczesnym wspomaganiu dziecka, które będzie 
realizowane w wakacje. Zaznaczyła, że do tej pory pracownia korzystała z 18 
godzin pracowni psychologiczno-pedagogicznej. Dodała, że mając do wyboru 
pedagoga i Panią M. wybrała pedagoga. Poinformowała, że dodatkowo na jej 
decyzję miało wpływ również to, że przez 5 lat jej kadencji Pani M. nie rozwijała 
się (nie uzyskała kolejnego stopnia awansu zawodowego) w przeciwieństwie do 
Pani A. Zaznaczyła, że na wystawionych przez nią w sobotę pracach, na żadnej 
nie było wskazanego autora, tak jak miało to miejsce przy pracach 
prezentowanych na I piętrze. Zaznaczyła, że jej znajoma poznała wśród tych 
prac pracę swojej córki, która w chwili obecnej ma 26 lat. Podkreśliła, że nie jest 
prawdą to, że planują zlikwidować pracownię. Jeszcze raz podkreśliła, że 
decyzja o arkuszach i organizacji pracy szkoły należy do dyrektora i postawiła na 
pomoc psychologiczno-pedagogiczną, a nie na rozwój talentu. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, czy Pani M. została 
powiadomiona o motywach takiej decyzji? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
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odpowiedziała, że tak. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński zapytał, co z grupą, która miała 
zajęcia, a teraz od września już tych zajęć nie będzie miała? 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że poprosiła o imienną listę tych dzieci, ale do tej pory jej jeszcze 
nie dostała. Zaznaczyła, że Panie, które wystąpiły w sobotę w czarnych 
sukienkach to dorosłe dziewczyny, a to jest pracownia przy szkole 
podstawowej. Dodała, że do Pani A. też przychodzą dorosłe osoby, ale to jest 
inny projekt, realizowany ze środków OPS.  
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG powiedziała, że ją w sobotę zaczepiły 
mamy małych dzieci, które zaczęły chodzić na te zajęcia. 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
zapytała, kiedy te dzieci zaczęły chodzić? Zapytała czy zaczęły chodzić  
w momencie, kiedy Pani M. dowiedziała się, że otrzyma wypowiedzenie? 
Poinformowała, że jeżeli od organu prowadzącego na piśmie otrzyma 
polecenie, że ma to być to dostosuje się do tego. 
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że jemu rodzice w tej 
sprawie przekazują coś zupełnie innego dlatego zadaje te pytania. Poprosił, aby 
wspólnie z Burmistrzem jeszcze raz zastanowić się nad tą sprawą.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
wyjaśniła, że to nie jest kwestia zastanowienia tylko kwestia pieniędzy.  
Pani Magda Sączawa Skarbnik MiG zwróciła uwagę na to, że kwestia zajęć 
powinna być odnotowywana w dzienniku. Powiedziała, że ona w sobotę 
również rozmawiała z babcią, której wnuk chodzi na te zajęcia. 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że już ma informację, że od września 5 nauczycieli będzie na 
rocznych urlopach dla podratowania zdrowia, a to wymusza konieczność 
organizowania zastępstw i pociąga za sobą skutki finansowe. Podkreśliła, że to 
nie jest kwestia złośliwości tylko łatania dziur.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że tak naprawdę te 
zajęcia mogą być realizowane w domu kultury, a niekoniecznie w szkole.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odpowiedziała, że jeżeli jest to osoba zatrudniona w szkole to musi posiadać 
odpowiednie kwalifikacje. Zaznaczyła, że wynagrodzenie nauczyciela jest 
zawsze wyższe niż wynagrodzenie instruktora i nie wie, czy Pani A. chciałaby 
kontynuować te zajęcia jako instruktor w RCKS. Podkreśliła, że ona jest bardzo 
zadowolona z tego faktu, że ta pracownia jest w szkole.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że wrócą do tego tematu 
za miesiąc, aby znaleźć jakieś rozwiązanie.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że ona nie widzi przeciwwskazań do tego, aby Pani M. została 
zatrudniona w RCKS jako instruktor, ale nie wie czy wówczas Pani A. zgodzi się 
na wykorzystywanie nazwy, bo jest to rodzinna tradycja. 
Pani Joanna Berezecka-Zywer powiedziała, że pracownia ta zawsze była 
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związana ze szkołą. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Marcela Hryniak-Bereżnicka poruszyła sprawę 
związaną z dowozem dzieci na wycieczkę, jaka miała miejsce w ostatnim czasie 
w SP 1, a później powtórzyła się w przedszkolu i dotyczyła tego samego 
przewoźnika. Zapytała w jaki sposób wybierany jest przewoźnik na tego typu 
wyjazdy? Dodała, że podczas rozmów okazało się, że nie ma podpisanej 
również żadnej umowy, która pozwalałaby pociągnąć przewoźnika do 
odpowiedzialności, ponieważ wszystko odbywa się na podstawie rozmowy 
telefonicznej. Zaznaczyła, że skoro nie ma umowy to nie ma możliwości 
egzekwowania czegokolwiek od przewoźnika, gdyby coś się stało. Powiedziała, 
że nie może być takiej sytuacji, że jest problem z przewoźnikiem, szerokim 
echem roznosi się informacja, że był on pod wpływem alkoholu, a my tydzień 
później znowu bierzemy go do przewozu dzieci z przedszkola.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
odnosząc się do pierwszej sytuacji powiedziała, że organizacja wycieczek  
w szkołach opisana jest w odpowiednim rozporządzeniu, a dodatkowo w ich 
placówce obowiązuje regulamin wycieczek. Podkreśliła, że zgodnie z tym 
regulaminem za organizację wyjazdu odpowiada kierownik wycieczki i jest to 
nauczyciel, który zazwyczaj organizuje transport telefonicznie lub poprzez  
e-maile. Dodała, że szkoła nie podpisuje umów, ponieważ nie ma w budżecie 
środków na takie wydatki. Poinformowała, że rodzice wybierają zazwyczaj 
najtańszy środek transportu. Dodała, że nauczyciel też nie może podpisać 
umowy, ponieważ nie są to jego pieniądze i tak naprawdę nie powinien on 
nawet zbierać pieniędzy na wycieczkę. Powiedziała, że nigdy wcześniej żaden 
nauczyciel nie skarżył się na tego przewoźnika. Następnie opisała sytuację, jaka 
miała miejsce w ZSP1. Dodała, że zaraz po tej sytuacji poprosiła o spotkanie  
z przedstawicielami rodziców danych klas, aby mogli porozmawiać na temat 
sytuacji, która się wydarzyła. Powiedziała, że odbyło się również posiedzenie 
rady pedagogicznej i powołali zespół do wprowadzenia zmian w 
obowiązującym regulaminie wycieczek, gdzie uściślono obowiązki. 
Poinformowała, że m.in. zapytanie ofertowe będzie wysyłane do co najmniej 3 
firm, a otrzymane oferty zostaną przekazane rodzicom, którzy będą decydować 
o wyborze.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła informację jak 
wrocławskie szkoły organizują wycieczki poprzez biura podróży. 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
zaznaczyła, że oferty biur podróży są znacząco wyższe, a dzieci są o różnym 
statusie materialnym. Poinformowała, że przewoźnik zobowiązał się do wpłaty 
na rzecz rady rodziców kwoty 2 tys. zł  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński powiedział, że na kolejnym 
posiedzeniu komisji zapytają o ten regulamin. 
Gość powiedziała, że jest przedstawicielem stowarzyszenia Aktywni 
prowadzącego Niepubliczną Szkołę w Rękowie. Zaprosiła radnych do 
odwiedzenia ich placówki, aby mogli zaprezentować jak działają i się rozwijają. 
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Zaznaczyła, że działają w budynku należącym do gminy.  
Przewodniczący Komisji Piotr Grudziński poprosił, aby umówić jakiś termin 
wizyty z Radnym Marcinem Żabą i z przyjemnością przyjadą z wizytą. 
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce  
w imieniu absolwentów klas 8 zaprosiła na uroczyste zakończenie roku 
szkolnego, które odbędzie się 20 czerwca o godz. 17:00 w budynku Hali 
Widowiskowo-Sportowej.  
Pan Tomasz Wypler Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świątnikach 
zaprosił radnych na uroczyste zakończenie roku szkolnego, które u nich 
odbędzie się 20 czerwca o godz. 11:00. 
 
Na zakończenie członkowie komisji ustalili plan pracy komisji do końca 2024r. 
 
 
 

Protokołowała        Przewodniczący Komisji 
 

Agata Rekść            Piotr Grudziński  


